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Wniosek do projektu budZetu Miasta Wloclawek
na rok budietowv 2020

W zwi4zku zrozpocz1ciem prac nad projektem budZetu Miasta Wloclawek na rok 2020 przedstawiam
nastgpuj 4c q pr opozy cjg do proj ektu budzetu doty cz4ce zadanta;

Budowa chodnika przy ulicy Rvbnickiei

Proszg o uwzglgdnienie powyzszego zadaniaprzy planowaniu wydatk6w bieh4cych/ maj4tkowych na rok
budZetowy 2020.

Do wniosku przedstawiam nastgpuj4ce uzasadnienie: Ulica Rybnicka jest gl6wn4 u1ic4 na tzw. Rybnicy,
osiedla domk6w jednorodzinnych. Wzdlu| ulicy zar6wno po jednej jak i drugiej stronie nie ma chodnika co
stanowi budzo powazny problem dla mieszkafc6w. Pobocze drogi jest piaszczyste i nier6wne.
Podczas opad6wpowstaj4 kafuZe co powoduje,2e piesi abyje omin46 musz? iS6 ulic4 co z kolei powoduje
zagro2etie dla ich bezpieczeitstwa. IJlica Rybnica jest ulic4 o duzym natgZeniu ruchu. Oprocz samochod6w
osobowych jezdzyni4 autobusy miejskie, kt6rych korzystaj4 r6wniez dzieci imlodziea szkolna.

Mieszkaricy od dawna mvracajq uwagg na problem braku chodnika i oczekuj4 na dostrzehenie ich problemu.


